
Zgony z powodu zawału serca
na  całym  świecie  wśród
profesjonalnych  piłkarzy  w
2021 roku były o 300% wyższe
niż średnia z 12 lat

Badanie  dostępnych  danych  pokazuje,  że  zgony  sercowo-
naczyniowe na całym świecie w profesjonalnych meczach piłki
nożnej/meczu piłki nożnej w 2021 r. były o 300% wyższe niż
średnia 12-letnia, a liczba zgonów w samym grudniu 2021 r.
była równa średniej z lat 2009-2020.

Poniższa tabela zawiera listę 36 znanych zgonów zawodowych
piłkarzy, które miały miejsce w 2021 roku.

Ograniczyliśmy  tabelę  Wikipedii  tak,  aby  zawierała  tylko
profesjonalnych piłkarzy płci męskiej (powyżej 16 lat), którzy
byli  członkami  klubu  piłkarskiego  w  krajach  FIFA,  którzy
zmarli z powodu problemów sercowo-naczyniowych podczas meczu
(treningu lub zawodów) lub upadli z powodu problemów sercowo-
naczyniowych na na boisku lub zaraz po meczu, a następnie
zmarł (nie odzyskał sił).

Ale  znaleźliśmy  jeszcze  15  oprócz  21  wymienionych  obecnie
(2022 stycznia 12) –
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Poniższa tabela przedstawia całkowitą liczbę zgonów w meczach
piłki nożnej Fifa oraz zgonów mężczyzn związanych z chorobami
układu krążenia w meczach piłki nożnej, które miały miejsce
każdego roku od 2009 roku.

Dane w tabeli uzyskano z następujących:
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ac-arrest-26-die-after-covid-shot/
http://www.dvdbeaver.com/health/why.htm
https://peckford42.wordpress.com/2021/12/04/revelation-2
021-high-profile-soccer-figures-players-footballers-
forsing-conversation-  after-three-more-soccer-players-
collapse-in- trzy dni/
https://stephenc.substack.com/p/5-fold-increase-in-sudde
n-cardiac

https://goodsciencing.com/covid/71-athletes-suffer-cardiac-arrest-26-die-after-covid-shot/
https://goodsciencing.com/covid/71-athletes-suffer-cardiac-arrest-26-die-after-covid-shot/
https://goodsciencing.com/covid/71-athletes-suffer-cardiac-arrest-26-die-after-covid-shot/
https://goodsciencing.com/covid/71-athletes-suffer-cardiac-arrest-26-die-after-covid-shot/
https://goodsciencing.com/covid/71-athletes-suffer-cardiac-arrest-26-die-after-covid-shot/
https://goodsciencing.com/covid/71-athletes-suffer-cardiac-arrest-26-die-after-covid-shot/
https://goodsciencing.com/covid/71-athletes-suffer-cardiac-arrest-26-die-after-covid-shot/
https://goodsciencing.com/covid/71-athletes-suffer-cardiac-arrest-26-die-after-covid-shot/
https://goodsciencing.com/covid/71-athletes-suffer-cardiac-arrest-26-die-after-covid-shot/


Zawodowi  piłkarze  zmarli  z  powodu  problemów  sercowo-
naczyniowych  podczas  meczów  (meczów  lub  treningów)
czterokrotnie  (31/7,8)  od  średniej  liczby  zgonów  sercowo-
naczyniowych w latach 2009-2020.

W 2021 r. było ponad 15 razy więcej zgonów z powodu zawałów
serca i udarów w 2020 r.

W grudniu 2021 r. było 3,5 razy więcej zgonów niż w całym 2020
r.

W grudniu 2021 r. było prawie tyle samo zgonów (7), co średnia
roczna w ciągu ostatnich 12 lat (7,8 rocznie).

Nie oznacza to, że wszyscy sportowcy są teraz 4 razy bardziej
narażeni na atak serca. Oznacza to, że zaszczepieni sportowcy
są  około  6-7  razy  bardziej  narażeni  na  zawał  serca  niż
nieszczepieni  sportowcy,  ponieważ  tylko  około  dwie  trzecie



zawodowych piłkarzy jest zaszczepionych i to właśnie oni umrą
i będą stanowić liczby .

Jeśli nie jesteś szczególnie wysportowany, to miejmy nadzieję,
że twoje szanse na atak serca nie wzrosły tak bardzo.

Ale  to  tylko  niewielka  część  złych  wiadomości.  Prawdziwym
problemem jest to…

To jest prosty wykładniczy wzrost kwartał do kwartału. 

Liczba zgonów w piłce nożnej z przyczyn sercowo-naczyniowych
podwaja się co kwartał. Tak więc do końca 2022 r. wzrosną do



320 na kwartał (40, 80, 160, 320). Rada udzielona piłkarzom,
którzy  upadną,  ale  przeżyją,  jest  taka,  że  powinni
zaprzestać wszelkiej forsownej aktywności na 3 miesiące. Te
liczby pokazują, że wszyscy sportowcy, którzy są zaszczepieni,
powinni zrobić to samo. 

Wszyscy zawodowi piłkarze i wszyscy zawodowi sportowcy mają
zatem dwie możliwości. Przestań brać szczepionki lub przestań
uprawiać  sport.  Jeśli  te  szczepienia  będą  kontynuowane,
istnieje ryzyko, że staniemy się gatunkiem niesportowym.

8,9 miliona z 55,4 miliona zgonów na całym świecie w 2019
roku było spowodowanych chorobami serca . To 16% wszystkich
zgonów.  Jeśli  więc  liczba  zgonów  z  powodu  chorób  serca
wzrosłaby  czterokrotnie  we  wszystkich  grupach  wiekowych  we
wszystkich  klasach  aktywności  na  całym  świecie,  to  ogólna
liczba zgonów (nadmierna śmiertelność) wzrosłaby o 48%. Co
ciekawe, ubezpieczenie na życie OneAmerica wykazało, że ryzyko
śmierci osób w wieku 18-64 lat w IV kwartale wzrosło o 40%
powyżej  wskaźnika  5  lat  .  A  przedział  wiekowy  18-64  lata
obejmowałby oczywiście wszystkich sportowców.

Dane  OneAmerica  mówią,  że  nie  tylko  sportowcy  umierają  z
powodu  niewydolności  sercowo-naczyniowej  (lub  innych  stanów
terminalnych) czterokrotnie szybciej niż normalnie z powodu
tych szczepionek. 

Co  gorsza,  możemy  spodziewać  się  wykładniczego  wzrostu
śmiertelności  w  ciągu  następnego  roku,  podwajając  się  co
kwartał. 

Wszyscy mamy ten sam mięsień sercowy, sportowcy i ziemniaki
kanapowe. Po prostu bardziej siedzący tryb życia nie angażuje
całego mięśnia sercowego, więc nie uderzaj w ceglany mur i nie
przewracaj  się  tak  szybko.  Zawodnicy  cardio  o  wysokiej
intensywności  są  kanarkami  w  kopalni  dla  nas,  trenerów
ziemniaków.

To, co dzieje się z nimi bardzo szybko, będzie działo się z
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nami  wolniej.  Umierają  dzisiaj  w  400%  normalnego
tempa. Umrzemy jutro w 400% normalnej stawki. Ponieważ mięsień
sercowy nie regeneruje się po uszkodzeniu. Jeśli szczepionka
zabije sportowca w ciągu kilku miesięcy, z pewnością zabije
kanapowca w ciągu kilku kwartałów. Zwłaszcza jeśli wspomniana
ćpuna z kanapy będzie nadal mieszać się z kolejnymi strzałami
wzmacniającymi. 

Media nie mogą ukryć śmierci profesjonalnego piłkarza podczas
meczu, a skorumpowany rządowy departament statystyki nie może
go wskrzesić. Te zgony są najbardziej dokładnym i otwartym
zbiorem danych, jaki mamy. Powinniśmy więc poświęcić im bardzo
dużo  uwagi.  Są  widocznym  wierzchołkiem  góry  lodowej
śmiertelności poszczepiennej. Sportowcy proszą o tyle, o ile
można prosić z ich serca. Tak więc dzień, w którym ich serca
nie mogą odpowiedzieć, przyjdzie im o wiele wcześniej niż
nam. 

Ale szczepionki zachowują się dokładnie tak samo we wszystkich
mięśniach  sercowych.  Infekują  komórki  mięśnia  sercowego  i
zamieniają je w fabryki białek kolczastych, które wcześniej
wytrenowały  nasz  układ  odpornościowy  w  zabijaniu  białek
kolczastych. Więc nasze zabójcze limfocyty T robią to, do
czego zostały zaprogramowane w szczepionkach i zabijają każdą
zaszczepioną komórkę mięśnia sercowego (ponieważ rozpoznają ją
jako obiekt do produkcji białka kolczastego). Więc szczepionki
po prostu niszczą nasze serca. W rzeczywistości niszczą każdą
zainfekowaną komórkę. Są prawdziwymi truciznami komórkowymi.

Niedawny  artykuł  American  Heart  Association  wygłoszony  w
przemówieniu  dr  Stevena  Gundry’ego  do  American  Heart
Association w Bostonie w dniach 12-14 listopada wykazał, że
szczepionki mRNA ponad dwukrotnie zwiększają twoje 5-letnie
szanse  na  zawał  serca,  mierzone  różnymi  markerami  stanu
zapalnego. omówili to w swoim artykule na temat zgonów w piłce
nożnej z grudnia. Ale te dane są już nieaktualne, ponieważ
ryzyko  zawału  serca  podwaja  się  co  kwartał  w  przypadku
szczepień, które deklarują te wyniki FIFA.
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Ale problemy sercowo-naczyniowe to nie jedyne szkody, jakie
szczepionki  genetyczne  wyrządzają  naszym  organizmom.  Równie
niebezpieczna  –  choć  nie  tak  szeroko  nagłośniona  –  jest
powodowana przez nie degradacja układu odpornościowego, która
jest celowo fałszywie przedstawiana jako słabnąca skuteczność
szczepionek.

Szczepionki nie słabną. Zakażone systemy
odpornościowe słabną
Szczepionki nie mogą słabnąć. Są cyfrowe. Pokazują twojemu
układowi odpornościowemu antygen białka kolca i symulują atak
ogólnoustrojowy,  aby  przekonać  twój  układ  odpornościowy  do
poważnego potraktowania tego białka kolca. Wtedy nie ma NIC
więcej do zrobienia dla prawdziwej szczepionki. Działają przez
2-3  tygodnie,  normalny  czas  trwania  infekcji
wirusowej. Następnie mają opuścić twoje ciało. Więc nie mogą,
nie  mogą,  słabnąć  w  drugim,  trzecim,  czwartym  lub  piątym
miesiącu wydajności, ponieważ nie mają nic do roboty w tych
miesiącach. 

Przez zaniepokojonego czytelnika

Ale  szczepionki  genetyczne  nieustannie  wytwarzają  białka
kolczaste. Niszczą twój układ odpornościowy. Dlatego słabnie
twój  układ  odpornościowy.  W  Wielkiej  Brytanii  tak  bardzo
uszkodziły nasz układ odpornościowy, że szczepionki mają teraz
ogromną ujemną skuteczność do -60% według najnowszych danych
UKHSA na koniec 2021 r. ( Raport z nadzoru szczepień, tydzień
1). Problem ze szczepionkami genetycznymi, o których NIKT nie
mówi, polega na tym, że nie przestają one wytwarzać białek
kolczastych. Wciąż produkują ich coraz więcej. Zapytałem firmę
AstraZeneca, po jakim czasie po szczepieniu moje komórki będą
wytwarzać  kolce?  Powiedzieli,  że  nie  wiemy,  czy  nadal  to
badamy.  Wiem,  bo  studiowałem  biologię  komórkową  w
Cambridge. Każda zaszczepiona komórka będzie nadal wytwarzać
białka kolczaste, dopóki nie umrze lub nie zostanie zabita

https://dailyexpose.uk/2022/01/09/uk-gov-data-suggests-fully-vaccinated-developing-ade/
https://dailyexpose.uk/2022/01/09/uk-gov-data-suggests-fully-vaccinated-developing-ade/
https://assets.publishing.service.gov.uk/government/uploads/system/uploads/attachment_data/file/1045329/Vaccine_surveillance_report_week_1_2022.pdf
https://assets.publishing.service.gov.uk/government/uploads/system/uploads/attachment_data/file/1045329/Vaccine_surveillance_report_week_1_2022.pdf


przez limfocyty T zabójców. 

Szczepienie informuje układ odpornościowy, że białka kolczaste
są  bardzo  niebezpiecznymi  antygenami  (poprzez  symulację
infekcji ogólnoustrojowej zbiega się z prezentacją antygenu
białka kolczastego). Więc zabija białka kolce i zabija każdą
komórkę w twoim ciele, która została zaszczepiona, ponieważ
wszystkie  te  komórki  są  genetycznie  przeprogramowane  przez
szczepionkę, aby wytworzyły białka kolce.

Więc twoje ciało wdaje się w nieustanną wojnę domową, w której
coraz  więcej  zasobów  odpornościowych  jest  zużywanych  na
zabijanie zaszczepionych komórek. Pfizer zawiera 14,4 biliony
1273 kopii mRNA białek kolców aminokwasów, a Moderna zawiera
48 bilionów – zobacz tutaj. W swoim ciele masz tylko od 6 do
36  bilionów  komórek  (w  zależności  od  tego,  jak  je
policzysz). Niektóre z tych komórek, takie jak komórki mięśnia
sercowego i komórki mózgowe, nie są zastępowane. Jeśli zostaną
zaszczepione,  stracisz  je  na  czas  nieokreślony.  Zapalenie
mięśnia  sercowego  jest  spowodowane  przez  komórki  Killer  T
usuwające zaszczepione komórki serca.

Sytuacja pogarsza się przy drugim zaklęciu i jeszcze gorzej
przy trzecim. Możesz myśleć, że szczepionki są bezpieczne, ale
twój  układ  odpornościowy  błagałby  o  inne,  ponieważ  zabija
każdą  zaszczepioną  komórkę,  którą  może  znaleźć.  W
rzeczywistości jest to szczepionka, która uczy go tego. To ta
wojna domowa sprawia, że skuteczność szczepionek wydaje się
spadać.  Tak  nie  jest,  odpowiedź  układu  odpornościowego
spada. Rozwijasz VAIDS, zespół niedoboru odporności nabytego
przez szczepionkę.

Szczepionki genetyczne są nieaktualne od
3 lat
Tegoroczny szczepionka przeciw grypie jest kombinacją wirusa
grypy z zeszłego roku i jak największej liczby wirusów z lat
wcześniejszych.  Są  inaktywowane  i  pokazywane  układowi



odpornościowemu  przez  szczepienie.  Powodem,  dla  którego
szczepionki przeciw grypie nie są zbyt skuteczne, jest to, że 
grypa  jest  zaprogramowana  tak,  aby  produkowała  warianty
szybciej niż ludzkość jest w stanie wyprodukować i uzyskać
aprobatę dla nowych szczepionek przeciw grypie. Tak więc każdy
zastrzyk na grypę jest nieaktualny przed podaniem. Sytuacja
jest gorsza ze strzałami Covid-19. Mamy teraz rok 2022. Jaki
jest  pożytek  ze  strzału  przeciwko  białku  kolce  z  wirusa
zidentyfikowanego  w  2019  roku?  Jest  nieaktualny  od  3
lat. Dlatego ma prawie zerową skuteczność przeciwko Omicronowi
na  początku  i  absolutnie  zerową  skuteczność  po  kilku
tygodniach,  a  następnie  stopniowo  zwiększając  ujemną
skuteczność.

Pomysł, że powinieneś stracić pracę, ponieważ nie przyjmujesz
immunodestrukcyjnej,  przestarzałej  od  3  lat  szczepionki  na
wariant Covid, który już nie istnieje, jest poza absurdem.

Niewłaściwa  szczepionka  i  właściwa
szczepionka
Białko kolce Covid zawiera 1/8 białek w całym wirusie. System
immunologiczny  rozcina  wirusy  i  wytwarza  przeciwciała  dla
każdego  powstałego  segmentu  białka.  Najbardziej  patogenną
częścią wirusa Covid-19 jest białko kolce. Dlatego stosowanie
w szczepionce jest absolutnie niewłaściwą częścią wirusa. Dr
Richard  Flemming  ujawnił,  że  naukowcy  wykazali  już,  że
nukleokapsydowa  część  wirusa  (przypadek  jądra)  zapewnia
skuteczniejsze  szczepienie,  które  nie  jest
patogenne. Prawidłowa szczepionka faktycznie wykorzystywałaby
segmenty  wszystkich  znanych  wariantów  Covid  i  celowo
wykluczała  ich  białka  kolczaste,  które  są  znanymi
patogenami. Rodzaj szczepienia powinien być standardowy (jak
Sputnik), a nie genetyczny. 

Podsumowując,  szczepionki  Pfizer  i  Moderna  wykorzystują
niewłaściwą  część  niewłaściwego  wariantu  w  niewłaściwym



rodzaju metody szczepienia. Powinni używać niekolcowych części
wszystkich  wariantów  szczepionki  niegenetycznej.  Byłoby  to
bezpieczne  i  skuteczne,  PONIEWAŻ  każde  szczepienie  jest
sposobem  na  przekonanie  organizmu,  że  ma  infekcję.  Wtedy,
poprzez  szczepionkę,  dostajesz  kiepską  kopię  tego,  co
dostałbyś przez naturalną infekcję. Szczepienie nigdy nie może
być  tak  skuteczne,  jak  to,  co  próbuje  symulować  lub
naśladować. Chodzi mi o to, czy podszywający się pod Elvisa
jest kiedykolwiek tak dobry jak król? 

„Te szczepionki nie tylko nie działają, jeśli spojrzysz na
zezwolenia na użycie w nagłych wypadkach. Ale dane wyraźnie
pokazują, że tłumią nasz układ odpornościowy. Tłumią naszą
produkcję  interferonu.  Obniżają  naszą  produkcję  kluczowych
limfocytów T pomocniczych. Kiedy ludzie otrzymują szczepionki
Moderna i Pfizer, a następnie szczepionkę przeciwko grypie,
nie  rozwijają  odpowiedzi  immunologicznej  przeciwko
grypie.  Jest  stępiony.  

Wiemy, że komórki T, krytyczne komórki w układzie wrodzonym,
zanikają po pierwszym zastrzyku szczepionki Pfizera. Wiemy, że
naturalna odporność, odporność człowieka na człowieka, jest
długotrwała, zapewnia komórki pamięci z góry, zapewnia nie
tylko  IgM  (przeciwciała  immunoglobuliny  Mu)  i  IgG
(przeciwciała  immunoglobuliny  gamma),  ale  także  dostarcza
krytyczne przeciwciała IgA dla naszych płuc i naszego żołądka
Przewód pokarmowy.

Wiemy,  że  jeśli  byłeś  narażony  na  wirusa  grypy  lub
cytomegalii,  prawdopodobnie  masz  już  pewną  naturalną
odporność.  A  to,  co  teraz  wiemy,  to  to,  że  powiedziałem
ludziom, że te szczepionki wyselekcjonowały tylko białko kolce
wariantu SARS CoV Wuhan HU1 (Wuhan alfa), a więc im dalej od
tego odeszliśmy, tym bardziej kładliśmy nacisk na selekcję na
wariancie delta oraz wariantach mu i lambda, ale o to chodzi…



Odporność naturalna trwa w nieskończoność
i  jest  8  razy  szersza  niż  odporność
szczepionkowa
W  przypadku  naturalnej  infekcji  układ  odpornościowy
rzeczywiście tnie całego wirusa na segmenty i wytwarza różne
przeciwciała dla każdego segmentu. Naturalna odporność daje
zatem  8  razy  więcej  rodzajów  przeciwciał  niż  szczepienie,
które dostarcza tylko 1/8 białek wirusowych Twojemu układowi
odpornościowemu.  Co  więcej,  układ  odpornościowy  nie  ma
Alzheimera.  Nie  zapomina,  czego  nauczył  się  od  prawdziwej
infekcji. Gdyby tak było, wszyscy padalibyśmy na odrę. Systemy
paszportów  szczepionek  są  zaprzeczeniem  naturalnej
odporności. Nie różnią się one niczym od zniesienia przez
ajatollaha  Knomeiniego  praw  Newtona  podczas  rewolucji
irańskiej  i  nie  mniej  bezowocne.  Osoby  zaszczepione  mają
uszkodzony układ odpornościowy i dlatego mają wyższe miano
wirusa dla Omicron niż osoby nieszczepione i wyższe wskaźniki
infekcji i są bardziej podatne na rozprzestrzenianie Covid niż
osoby nieszczepione,

Dlaczego  rząd  tak  desperacko  chce  nas
wszystkich zaszczepić?
1. Ekonomiczna odpowiedź brzmi, że służba zdrowia została w
100% skorumpowana przez przemysł farmaceutyczny z dużą pomocą
Fauci Gates Collins itp. Lekarz z 10-letnim stażem i 20-letnim
pełnym  doświadczeniem  klinicznym  nie  jest  już  dozwolony
decydować,  jak  leczyć  swoich  pacjentów  w  oparciu  o  to
szkolenie i doświadczenie. Nie. Zamiast tego muszą postępować
zgodnie  z  protokołem  leczenia  zaleconym  przez  odpowiednią
agencję  regulacyjną,  która  jest  finansowana  przez  różnych
miliarderów działających jako agenci dla Big Pharma. Staje się
to  idealnym  modelem  biznesowym  dla  firm
farmaceutycznych.  Idealny  klient  dla  Big  Pharma  nie  ma
absolutnie żadnego układu odpornościowego. Mam na myśli to, co



robi ludzki układ odpornościowy? Naprawdę co to robi? OBNIŻA
ZYSKI DUŻEJ FARMY.

Tak  więc  firmy  farmaceutyczne  odnoszące  większe  sukcesy,
wygrywając bitwę z tymi mniej odnoszącymi sukcesy, zdały sobie
sprawę,  że  ich  prawdziwym  wrogiem  jest  teraz  twój  układ
odpornościowy.  Gdyby  mogli  to  zniszczyć,  nie  miałbyś
absolutnie żadnego wyboru, jak tylko być ich bardzo regularnym
i  bardzo  lukratywnym  klientem.  Dlatego  szczepionki  niszczą
twój  układ  odpornościowy  nową  formą  VAIDS.  Są  to  choroba
stworzona  przez  człowieka,  sprzedawana  jako  lekarstwo  na
chorobę stworzoną przez człowieka. 

2.  Politycy  nie  są  zainteresowani  twoim  zdrowiem.  Panowie
Świadkowie prowadzą sierociniec w Afryce, a jedno z ich dzieci
zostało pozostawione u naszych bram, chore na AIDS (jego matka
zmarła na HIV). Musimy dla niego zapłacić za leki na HIV. Nie
są  wolne.  Jeśli  nie  podamy  Mosesowi  lekarstwa  na  AIDS,
umrze. Ale nikt nie wprowadził obowiązku przyjmowania leków na
AIDS. Nie ma mandatu na leczenie HIV. Nie ma paszportów HIV, a
HIV  zabił  znacznie  więcej  ludzi,  niż  Covid  kiedykolwiek
zabije. Rząd nie dba o to, czy żyjesz, czy umierasz na AIDS,
który zabija tak wielu młodych ludzi, ale mamy wierzyć, że
obchodzi  ich,  czy  żyjesz  z  umierania  na  znacznie  mniej
śmiertelną, podrasowaną grypę, która zabija głównie ludzi pod
koniec  ich  życia,  którzy  są  otyli  lub  cierpią  na  choroby
współistniejące?  A  gdyby  naprawdę  troszczyli  się  o  twoje
zdrowie  lub  NHS,  czy  zwolniliby  wysoko  wykwalifikowanych
lekarzy, którzy wiedzą o immunologii i wirusologii więcej niż
jakikolwiek polityk, i są prawdopodobnie jedynymi ludźmi w
całym kraju, którzy mogą dawać lub odmawiać świadoma zgoda na
3 lata przestarzałą szczepionkę o negatywnej skuteczności? Czy
wyrzuciliby ich w okolicznościach, w których NHS ma ogromne
zaległości  związane  z  rakiem  i  chorobami  sercowo-
naczyniowymi? czy i być może jedyni w całym kraju będą w
stanie  udzielić  lub  odmówić  świadomej  zgody  na  3  lata
nieaktualne  szczepionkę  o  negatywnej  skuteczności?  Czy



wyrzuciliby ich w okolicznościach, w których NHS ma ogromne
zaległości  związane  z  rakiem  i  chorobami  sercowo-
naczyniowymi? czy i być może jedyni w całym kraju będą w
stanie  udzielić  lub  odmówić  świadomej  zgody  na  3  lata
nieaktualne  szczepionkę  o  negatywnej  skuteczności?  Czy
wyrzuciliby ich w okolicznościach, w których NHS ma ogromne
zaległości związane z rakiem i chorobami sercowo-naczyniowymi?

Zamiast zwalniać lekarzy, którzy podjęli świadomą decyzję o
odmowie  szczepień,  znając  ryzyko  dla  ich  przyszłego
zatrudnienia, powinniśmy przeprowadzać z nimi wywiady i uczyć
się z ich wiedzy oraz naśladować ich przykład, dopóki nie
zostanie wysłuchana pełna debata publiczna.

Politycy nie błagają o naprawę zdrowia. Błagają o głos. Wasz
głos jest tym, co ich interesuje i to wszystko, czym ich
interesują.  Każde  szczepienie  jest  głosem  na  globalną  IV
Rzeszę.

3. Każdy zamek ma kilka murów obronnych i zamek demonów nie
jest inny. Każda ściana jest oszustwem, nad którym ludzie nie
mogą się pogodzić. A więc oto wewnętrzna ściana zamku demonów
i niech Bóg da twojemu umysłowi moc, by go wspiąć. Chodź Neo,
weź  czerwoną  pigułkę.  Ucieknij  z  ostatniego  więzienia  dla
swojego umysłu i ciała.

Oto  kluczowe  pytanie:  dlaczego  każda  z  firm  produkujących
szczepionki  wyprodukowała  szczepionkę  z  białka  kolczastego
(1/8 wirusa)? Dlaczego nikt nie zrobił jednego z pozostałych
87,5% patogenu? Jakie są szanse, że pół tuzina firm wybierze
to  samo  12,5%  wirusa,  z  którego  zrobi  szczepionkę?  Gdyby
proces był losowy, szanse wyniosłyby 1 do 8x8x8x8x8x8 = 1 do
262144. Ale to nie było przypadkowe. WHO dostarczyła białko
wyskokowe  1273  aminokwasów  i  wszyscy  go  wykorzystali.  Ale
dlaczego?  Cóż,  największym  fundatorem  WHO  jest  pewien
miliarder  oprogramowania.  Oto  finansowanie  WHO  na  lata
2018-2019



DJ Trump wycofał się w 2020 roku, pozostawiając Bill Gatesowi
9,4% i 6,6% ich finansowania.

„Po drugie, po USA, BMGF jest jednym z największych darczyńców
Światowej  Organizacji  Zdrowia  (WHO)  i  wypłacił  ponad  200
milionów dolarów w 2018 roku – więcej niż Niemcy, Francja i
Szwecja razem wzięte w tym samym okresie. Ale to nie jedyny
sposób finansowania WHO przez Gatesa. GAVI, wcześniej znany
jako „Global Alliance for Vaccines and Immunization”, zapewnił
WHO  dodatkowe  150  milionów  dolarów  w  2018  roku.  Jednym  z
głównych darczyńców GAVI jest ponownie BMGF, na przykład z 1,5
miliarda dolarów w 2016 roku.

„Można zatem powiedzieć, że BMGF, a tym samym rodzina Gatesów
i  Warren  Buffett,  są  głównym  źródłem  dochodów  WHO  za
pośrednictwem  kanałów  bezpośrednich  i  pośrednich,  co  rodzi
pytania  o  jej  niezależność  od  tych  źródeł
finansowania.  Ponadto  BMGF  zapewnił  również  fundusze  na
utworzenie  „Koalicji  na  rzecz  innowacji  w  zakresie
zapobiegania epidemii” (CEPI), która zajmuje się badaniami i
rozwojem szczepionek, w wysokości około 100 milionów dolarów w
2017 r.”.

„Ponadto Fundacja regularnie wspiera organizacje pozarządowe,
takie jak PATH, które są zaangażowane w rozwój technologii
szczepień,  milionami  dolarów  dofinansowania.  Na  liście
beneficjentów BMGF znajdują się również największe światowe
firmy  farmaceutyczne,  takie  jak  Pfizer,  Novartis,
GlaxoSmithKline czy Sanofi Aventis. Wszechstronny wpływ BMGF
na sektor szczepień jest zatem oczywisty”.

„W kryzysie koronowym uderzające jest to, że instytucje, które



obecnie  odgrywają  ważną  rolę,  są  również  wspierane  przez
BMGF. Na przykład Uniwersytet Johnsa Hopkinsa, który prowadzi
ogólnoświatowe statystyki dotyczące koron, rozpowszechniane we
wszystkich mediach, regularnie otrzymuje duże darowizny. Tylko
w ciągu ostatnich dziesięciu lat Fundacja Gatesa przekazała
uniwersytetowi ponad 200 milionów dolarów. Celem darowizn były
programy  planowania
rodziny”. –  https://www.weblyf.com/2020/05/how-bill-gates-fun
ds-the-who-and-in-organisations/ 

Tak więc za pośrednictwem WHO podjęto decyzję o zrobieniu
szczepionki  z  najbardziej  patogennej  części  wirusa,  białka
skokowego. Decyzja ta nie została podjęta w sposób oczywisty
ze względów zdrowotnych. Jednym z powodów tej decyzji było
zniszczenie odporności, jak omówiliśmy powyżej.

Ale jest jeszcze jeden powód, który jest o wiele bardziej
śmiertelny  i  bardziej  podstępny  niż  zniszczenie  układu
odpornościowego. Być może zauważyłeś, że rządy zachowują się
tak,  jakby  posiadały  twoje  ciało.  Odmawiają  ci  prawa  do
decydowania, co z tym zrobić. Chcą ci przepisać, z kim możesz
się spotkać.

Oni  chcą  być  tymi,  którzy  decydują  o  tym,  czy  odwiedzasz
rodziców, czy dziadków, gdy są chorzy i w potrzebie. Chcą
decydować, kto może zobaczyć twoją twarz i czyją twarz wolno
ci widzieć. Chcą zdecydować, jakie zabiegi medyczne powinieneś
mieć i jakie produkty farmaceutyczne powinny być wprowadzane
do twojego organizmu. Twoje ciało – ich ciało to pozycja,
którą zajmują na całym świecie. 

Teraz, jeśli zajmują takie stanowisko w prawodawstwie, czy
myślisz, że nie próbują zająć tego również w genetyce?
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